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Rada Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego 

Komisja Rewizyjna 

BZK.0012.1.3.2024 

 

Protokół 3/2024 

III Komisja Rewizyjna w dniu 23 września 2024 r. 

Miejsce posiedzenia: Starostwo Powiatowe w Bieruniu, ul. św. Kingi 1 

Obrady rozpoczęto 23 września 2024 r. o godz. 10:30, a zakończono o godz. 11:29 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 3 członków 

Obecni: 

1. Wiesław Bigos 

2. Wiktor Koziorz 

3. Ireneusz Starczynowski 

4. Krystyna Wróbel 

Zaproszeni goście: 

➢ Anna Młynarczyk – p.o. Naczelnika Wydziału Rozwoju, Funduszy Europejskich 

i Inwestycji. 

 

1. Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący poddał porządek obrad pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie 

Zatwierdzenie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (3) 

Wiesław Bigos, Ireneusz Starczynowski, Krystyna Wróbel 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Wiktor Koziorz 

Komisja zatwierdziła jednogłośnie porządek obrad komisji. (zał. nr 1) 

 

2. Kontrola inwestycji o wartości powyżej 130 tyś zł realizowanych przez Wydział Rozwoju, 

Funduszy Europejskich i Inwestycji. 

Członkowie Komisji Rewizyjnej zapoznali się z następującymi materiałami/dokumentami: 

➢ Informacja w sprawie inwestycji o wartości powyżej 130 tyś zł realizowanych przez 

Wydział Rozwoju, Funduszy Europejskich i Inwestycji. 

➢ Umowa nr RF/13/2024 zawarta w dniu 03.04.2024 r. z Lifsum Sp. z o.o. w sprawie 

realizacji zadania inwestycyjnego pn. Dostosowanie budynku Liceum Ogólnokształcącego 

w Bieruniu dla osób z niepełnosprawnością ruchową. 

➢ Aneks nr 1 do umowy nr RF/13/2024 zawarty w dniu 13.08.2024 r. 

 

Przewodniczący Komisji p. Ireneusz Starczynowski otworzył dyskusję: 

Radna p. Krystyna Wróbel poinformowała, że aneks nr 1 do umowy RF/13/2024 został podpisany 

w dniu 13.08.2024 r. W związku z powyższym, Radna zapytała czy została zabezpieczona kwota 

w budżecie na realizację ww. inwestycji.  

p.o. Naczelnika Wydziału Rozwoju, Funduszy Europejskich i Inwestycji p. Anna Młynarczyk 

potwierdziła, że kwota została zabezpieczona w budżecie powiatu, przesunięcia były dokonane na 

sesji Rady Powiatu w czerwcu 2024 r. 

Radna p. Krystyna Wróbel stwierdziła, że zgodnie z ustawą o zamówieniach publicznych kwota 

zamówienia nie może przekroczyć 10%. Kwota zmieniona aneksem nr 1 do umowy RF/13/2024 

przekracza 10% zamówienia, Radna poprosiła o wyjaśnienie. 

p.o. Naczelnika Wydziału Rozwoju, Funduszy Europejskich i Inwestycji p. Anna Młynarczyk 

wyjaśniła, że zgodnie z art. 455 ust. 2 PZP dopuszczalne są zmiany umowy bez przeprowadzenia 

nowego postępowania o udzielenie zamówienia, których łączna wartość jest mniejsza niż progi 

unijne oraz jest niższa niż 10% wartości pierwotnej umowy, w przypadku zamówień na usługi lub 

dostawy, albo 15%, w przypadku zamówień na roboty budowlane, a zmiany te nie powodują 

zmiany ogólnego charakteru umowy. Wynagrodzenie Wykonawcy wzrosło o 14,93% wartości 

pierwotnej umowy. Wzrost wynagrodzenia wynikał z poszerzenia zakresu robót budowlanych, 
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który obejmuje: wykonanie klimatyzacji w budynku szkoły w czterech pomieszczeniach: gabinet 

dyrektora, gabinet zastępcy dyrektora, sekretariat, pokój nauczycielski – kwota netto 43 200,00 zł, 

remont pomieszczeń 0.2, 0.3, 0.10-0.12, wzmocnienie konstrukcji stropu, kanalizacji sanitarnej 

oraz przekładki instalacji wewnętrznych w rejonie szybu windy – kwota netto 93 691,09 zł. 

Przewodniczący Komisji p. Ireneusz Starczynowski zapytał w jaki sposób jest pozyskiwana kwota 

dofinansowania z PFRON. Co spowodowało, że została przyznana maksymalna kwota 

dofinansowania.  

p.o. Naczelnika Wydziału Rozwoju, Funduszy Europejskich i Inwestycji p. Anna Młynarczyk  

odpowiedziała, że jest składany wniosek do PFRON. Dofinansowanie jest przyznane procentowo, 

w przypadku naszego wniosku było to 80% wartości inwestycji. Wniosek został złożony w wersji 

papierowej. 

Przewodniczący Komisji p. Ireneusz Starczynowski zapytał czy z windy mogą korzystać tylko 

uczniowie z niepełnosprawnością. 

p.o. Naczelnika Wydziału Rozwoju, Funduszy Europejskich i Inwestycji p. Anna Młynarczyk  

wyjaśniła, że z windy będą mogli korzystać wszyscy uczniowie, nie tylko ze stopniem 

niepełnosprawności. 

Przewodniczący Komisji p. Ireneusz Starczynowski zapytał czy na etapie projektowania windy, 

nie było wiedzy, że korytarz będzie zawężony. 

p.o. Naczelnika Wydziału Rozwoju, Funduszy Europejskich i Inwestycji p. Anna Młynarczyk  

odpowiedziała, że winda zajęła więcej miejsca, tak więc by uczniowie mogli swobodnie 

przechodzić konieczne było zwiększenie zakresu robót poprzez poszerzenie korytarza. 

Radna p. Krystyna Wróbel zapytała jaka firma wykonała projekt. 

p.o. Naczelnika Wydziału Rozwoju, Funduszy Europejskich i Inwestycji p. Anna Młynarczyk  

odpowiedziała, że Firma Projektowa Konspro Dariusz Obstarczyk. 

 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji z sierpnia 2024 r. 

Radna p. Krystyna Wróbel poinformowała, że w protokole brakuje jej wypowiedzi, że w zakresie 

realizacji zadań kontrolnych członkowie komisji rewizyjnej mają dostęp do danych osobowych 

w zakresie przetwarzanym przez kontrolowane podmioty. 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie protokół z posiedzenia komisji wraz z ww. 

zgłoszoną zmianą. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji z sierpnia 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne 

ZA (3) 

Wiesław Bigos, Ireneusz Starczynowski, Krystyna Wróbel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Wiktor Koziorz 

Protokół nr 3/2024 z posiedzenia komisji w dniu 19.08.2024 r. został przyjęty jednogłośnie. 

 

4. Przyjęcie protokołu z kontroli terminowości wydawanych pozwoleń na budowę w roku 

2024. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu z kontroli terminowości wydawanych pozwoleń na budowę w roku 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (3) 

Wiesław Bigos, Ireneusz Starczynowski, Krystyna Wróbel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Wiktor Koziorz 

Protokół z kontroli terminowości wydawanych pozwoleń na budowę w roku 2024 został przyjęty 

jednogłośnie. 
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5. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

Radna p. Krystyna Wróbel zawnioskowała o przesłanie uzupełnionych tabel dotyczących kontroli 

terminowości wydawanych pozwoleń na budowę w roku 2024 z uzupełnionymi danymi 

wrażliwymi (danymi osobowymi). 

Przewodniczący Komisji p. Ireneusz Starczynowski poddał wniosek pod głosowanie: 

Głosowano wniosek w sprawie 

Komisja Rewizyjna wnioskuje do Zarządu Powiatu o przesłanie uzupełnionych tabel dotyczących 

kontroli terminowości wydawanych pozwoleń na budowę w roku 2024 z uzupełnionymi danymi 

wrażliwymi (danymi osobowymi). 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (3) 

Wiesław Bigos, Ireneusz Starczynowski, Krystyna Wróbel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Wiktor Koziorz 

Wniosek został przegłosowany jednogłośnie pozytywnie. 

 

Radna p. Krystyna Wróbel zawnioskowała o przekazanie w formie skanu wszystkich pozwoleń 

i decyzji, które wydaje Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego za okres od stycznia 2023 r. 

do chwili obecnej dotyczących Gminy Lędziny (będących w posiadaniu Starostwa Powiatowego 

w Bieruniu). 

Radna p. Krystyna Wróbel poprosiła o wyjaśnienie wraz z uzasadnieniem (opinią prawną) czy 

zgodnie z wypowiedzią p. Naczelnik Wydziału Budownictwa i Architektury p. Ewy Drobczyńskiej 

PINB nie ma obowiązku umieszczania wykazu zanonimizowanych pozwoleń na budowę i decyzji 

na BIP. 

Członkowie Komisji Rewizyjnej zapoznali się z wyciągiem Nr 1/2024 z rejestru Zarządzeń 

Starosty Bieruńsko-Lędzińskiego VII Kadencji w okresie od 19.09.2024 r. – 16.10.2024 r. 
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Przewodniczący Komisji p. Ireneusz Starczynowski zapytał o zarządzenie w sprawie powołania 

członków-ekspertów Kapituły przyznającej Nagrody Starosty Bieruńsko-Lędzińskiego 

w dziedzinie przedsiębiorczości w roku 2024. Zarządzenie ww. zostało zmienione 12 września 

2024 r. Przewodniczący poprosił o wyjaśnienie. 

Z-ca Naczelnika Wydziału Promocji, Kultury i Sportu p. Agnieszka Krawczyk wyjaśniła, że ze 

względu na zwolnienie lekarskie Naczelnika Wydziału Promocji, Kultury i Sportu musiał być 

zmieniony skład członków-ekspertów Kapituły przyznającej Nagrody Starosty Bieruńsko-

Lędzińskiego w dziedzinie przedsiębiorczości w roku 2024. Naczelnik jest stałym członkiem, jak 

również Starosta Bieruńsko-Lędziński i Przewodnicząca Rady. Jest 3 członków ekspertów, są to 

laureaci poprzednich edycji.  

Radna p. Krystyna Wróbel zapytała o zgłoszenia do Nagrody Starosty Bieruńsko-Lędzińskiego 

w dziedzinie przedsiębiorczości w roku 2024. 

Z-ca Naczelnika Wydziału Promocji, Kultury i Sportu p. Agnieszka Krawczyk wyjaśniła, że było 

bardzo dużo zgłoszeń, natomiast z Gminy Lędziny było tylko 1 zgłoszenie tj. Kamag Tech Sp. 

z o.o. Z-ca Naczelnika zachęciła by było zgłaszanych jak najwięcej wniosków i przypomniała, że 

termin co roku upływa 30 sierpnia. 

Radna p. Krystyna Wróbel zapytała kiedy można składać wnioski  do Nagrody Starosty Bieruńsko-

Lędzińskiego w dziedzinie kultury Clemens.  

Z-ca Naczelnika Wydziału Promocji, Kultury i Sportu p. Agnieszka Krawczyk wyjaśniła, że do 20 

listopada. W styczniu jest powoływana Kapituła przyznająca Nagrody Starosty Bieruńsko-

Lędzińskiego w dziedzinie kultury. 

Radna p. Krystyna Wróbel zapytała czy na stronie internetowej powiatu jest zamieszczona 

informacja w ww. sprawie. 

Z-ca Naczelnika Wydziału Promocji, Kultury i Sportu p. Agnieszka Krawczyk odpowiedziała 

twierdząco. 

Radna p. Krystyna Wróbel poprosiła, aby pracownik Biura Rady przesłał w programie eSesja 

wszystkie informacje potrzebne do zgłoszenia wniosku do Nagrody Starosty Bieruńsko-

Lędzińskiego w dziedzinie kultury. 

 

 

 

 

 

 

Przygotował: Renata Gawlik 


